
Vedrørende besigtigelse af venterummene i lufthavnen i Billund 
 
I forbindelse med min inspektion den 14. september 2005 at detentionen i Varde foretog 
jeg tillige besigtigelse af venterummene i Varde politikreds, herunder venterummene på 
politistationen i lufthavnen i Billund. 
 
Om de to venterum dette sted oplyste Rigspolitichefen i brev af 17. august 2005 at de var 
indrettet efter 1992 og begge måler 6,4 m2, samt at Rigspolitiet anser venterummene for 
fuldt ud tilfredsstillende. Under inspektionen blev det oplyst at venterummene blev 
etableret i 2002 i forbindelse med etableringen af den nye lufthavnsbygning. Det blev 
endvidere oplyst at venterummene kun anvendes meget sjældent og kun i kort tid (i 
forbindelse med grænsekontrol). 
 
Efter min besigtigelse den 14. september 2005 kan jeg tilslutte mig Rigspolitichefens 
vurdering af venterummene. Jeg bemærker at kaldeanlægget også blev afprøvet under 
besigtigelsen, og at det virkede.  
 
Jeg foretager mig ikke videre vedrørende venterummene på politistationen i lufthavnen i 
Billund.   
 
Rigspolitichefen, Justitsministeriet og Folketingets Retsudvalg modtager kopi af dette 
brev. 

 
 

Med venlig hilsen 
  
 
 
 
 
Kopi er samtidig sendt til: 
Folketingets Retsudvalg (med selvstændigt brev) 
Justitsministeriet 
Rigspolitichefen 
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